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Odpowiedź na zapytanie
Na podstawie art.24 ust.6 ustawy z dnia 27 maja 1990r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity

Dz.U. z 2O2Or. poz.7!3,1378) w odpowiedzi na Pana zapytanie z dnia 25 lutego 2021 roku (data

wpływu do biura rady26 luty 2021r.) przesyłam poniższe informacje:

pytanie l. ,,Nawiązując do otrzymanej odpowiedzi na moje zapytanie z sesji w dn.

28.ol2o21, dot. Rządowego Funduszu lnwestycji Lokalnych którego celem jest wsparcie dla

gmin górskich cyt. ,W€ wniosku uwzględniono między innymi naŚnieżanie stoku

narciarskiego, wykorzystując kryteria drugiego instrumentu wsparcia", Bardzo proszę o

przedstawienie informacji konkretnie na jakie pozostałe zadnia został zlożony wniosek."

Odpowiedź:
Zgodnie z wcześniej udzieloną odpowiedzią, dotyczącą wniosku o uzyskanie Środków z

Funduszu Przeciwdziałania COV|D-19 dla gmin górskich, informuję, że Gmina Lubawka

złożyla wniosek na realizację inwestycji pn. ,,Budowa i modernizacja obiektów spońów
zimowych w Lubawce wraz z infrastrukturą towarzyszącą". Zakres prac wskazanych we

wniosku składa się z następujących etapów m.in.:

1_. Budowy trasy narto- rolkowej o dł.ok.1192m, do użytku przez cały rok dla wszystkich

mieszkańców Gminy Lubawka i turystów. Latem jako trasa rolkowo - rowerowa i biegowa,

zimą jako trasa do narciarstwa biegowego.
2. Budowy budynku technicznego, pod skocznią narciarską, z zapleczem socjalnym i bez

ba rier a rchitektonicznych.
3. Budowa miejsc postojowych pod skocznią narciarską.

4. Budowa systemu naśnieżania stoku wraz z infrastrukturą (8 armat Śnieznych,S studni)

5. Budowa wyciągu krzesełkowego na stoku narciarskim oraz budowa skocznitreningowej
K- L9 z infrastrukturą.

pytdnie 2. ,,Proszę o udzielenie informacji czy Gmina Lubawka podjęła dziąłania w celu

pozyskania aplikacji GOVtech, która pomoże w weryfikacji deklaracji śmieciowych składanych
przez mieszkańców. Aplikacja GOVtech wykarzystywono przez miasto Świdnik, które jest

prekursorem w tych działaniach z sukcesem pozwoliła na odnalezienie osób uchylajqcych się

od p'onoszenia opłat za odpady. W ciqgu jednego roku wyłapała ponad 1,3 tys. osób, które

nie płaciły za śmieci. Samorzqd Świdnika przekazuje oprogramowanie innym samorzqdom

nieodpłatnie np. miastu igminie Kamienna Góra".

Lubawka dnia, 9 marzec żOżIr,



Odpowiedź:
Tak, Gmina Lubawka podjęła działania w celu pozyskania aplikacji, która pomoże

w weryfikacji deklaracji śmieciowych składanych przez mieszkańców. Procedura pozyskania

dostępu do tej aplikacji polega na pisemnym zgłoszeniu zainteresowania powyższą aplikacją,

następnie Urząd Miasta Świdnik wysyła do gminy zainteresowanej list intencyjny
o współpracy. Po podpisaniu listu intencyjnego Urząd Miasta Świdnik przesyła do

zainteresowanej gminy stosowne rozwiązanie e-mailem. Na dzień sporządzenia niniejszej

informacji wysłałam do Burmistrza Miasta Świdnik list intencyjny o współpracy, po jego

podpisaniu będziemy oczekiwać na odpowiednią aplikację.

Z informacji, które udało mi się otrzymać aplikacja ta wymaga jeszcze ze strony gminy

wgrania odpowiedniej bazy danych z programów dostępnych w danym urzędzie, w MGOPS
czy z SAN|KOMU. Dopiero skorelowanie wszystkich informacji w jednym miejscu pozwoli

wskazać potencjalne nieprawidłowości.
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